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P R O T O K Ó Ł Nr LVI/2018 

z obrad LVI Sesji Rady Miejskiej w Blachowni, 

odbytej w dniu 28 maja 2018 roku 

w Sali Konferencyjnej Ochotniczej Straży Pożarnej 

 w Blachowni przy Placu Wolności nr 2 

 

Obrady rozpoczęto o godz. 15 
00

, zakończono o godz. 16 
30

. 

Sesji Przewodniczył Przewodniczący Rady Miejskiej w Blachowni Paweł Hreczański  
W obradach uczestniczyło 11 radnych, co stanowi 73 % ustawowego składu Rady. 

 

Ponadto w obradach uczestniczyli:  

Burmistrz Blachowni – Sylwia Szymańska 

Sekretarz Gminy – Dariusz Wojciechowski 

Skarbnik Gminy – Elżbieta Wolska 

Dyrektor Biblioteki Miejskiej – Renata Gajlewicz 

Dyrektor Miejskiego Domu Kultury – Jolanta Kwindacz 

Prezes Ośrodka Sportu i Rekreacji – Jacek Chudy 

Kierownik Miejskiego Ośrodka Pomocy  

Społecznej – Małgorzata Patyk 

p.o. Kierownika Zarządu Mieniem Komunalnym  

w Blachowni – Ludwik Madej  

Pracownicy Urzędu Miejskiego w Blachowni 

Sołtysi 

Mieszkańcy Gminy Blachownia. 

 

Załączniki: 

1. Lista obecności radnych. 

2. Lista obecności osób zaproszonych. 

3. Lista obecności sołtysów. 

4. Informacje międzysesyjne. 

5. Interpelacje radnych.  

6. Opinie Komisji Stałych. 

7. Uchwała Nr 299/LVI/2018 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Blachownia na rok 2018. 

8. Uchwała Nr 300/LVI/2018 w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości położonej                 

w Blachowni przy ul. Malickiej. 

9. Uchwała Nr 301/LVI/2018 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w trybie bezprzetargowym 

nieruchomości, położonej w Blachowni przy ul. Ks. M. Kubowicza. 

10. Uchwała Nr 302/LVI/2018 w sprawie zmiany Uchwały nr 128/XXI/2016 Rady Miejskiej                      

w Blachowni z dnia 25 kwietnia  2016 roku dotyczącej określenia zasad sprzedaży oraz warunków 

udzielania bonifikat i wysokości stawek procentowych od cen sprzedaży lokali mieszkalnych na 

rzecz głównych najemców, w budynkach wielomieszkaniowych stanowiących własność Gminy 

Blachownia. 

11. Uchwała Nr 303/LVI/2018 w sprawie wyrażenia zgody na zamianę pomieszczeń przynależnych 

do lokali mieszkalnych w budynku nr 6 przy ul. Janusza Korczaka 

w Blachowni, oraz na zmianę udziałów w nieruchomości wspólnej. 

12. Uchwała Nr 304/LVI/2018 w sprawie zmiany uchwały Nr 8/II/2014 Rady Miejskiej w Blachowni 

dotyczącej wyboru Przewodniczących stałych Komisji Rady Miejskiej w Blachowni. 

13. Protokół Komisji Uchwał i Wniosków. 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 

2. Przyjęcie proponowanego porządku obrad. 

3. Usprawiedliwienie nieobecności radnych. 

4. Przyjęcie protokołów z sesji Nr LIV, LV. 
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5. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

6. Informacja o pracy Burmistrza Blachowni w okresie międzysesyjnym. 

7. Interpelacje i wnioski radnych.  

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Blachownia na rok 

2018. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości położonej w Blachowni 

przy ul. Malickiej. 

10. Podjęcie uchwały wyrażenia zgody na sprzedaż w trybie bezprzetargowym nieruchomości, 

położonej w Blachowni przy ul. Ks. M. Kubowicza. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały nr 128/XXI/2016 Rady Miejskiej w Blachowni 

z dnia 25 kwietnia 2016 roku dotyczącej określenia zasad sprzedaży oraz warunków udzielania 

bonifikat i wysokości stawek procentowych od cen sprzedaży lokali mieszkalnych na rzecz 

głównych najemców, w budynkach wielomieszkaniowych stanowiących własność Gminy 

Blachownia. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zamianę pomieszczeń przynależnych do lokali 

mieszkalnych w budynku nr 6 przy ul. Janusza Korczaka w Blachowni, oraz na zmianę udziałów 

w nieruchomości wspólnej. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 8/II/2014 Rady Miejskiej w Blachowni 

dotyczącej wyboru Przewodniczących stałych Komisji Rady Miejskiej w Blachowni 

14. Udzielenie odpowiedzi na zgłoszone wnioski i interpelacje radnych. 

15. Wolne wnioski. 

16. Zamknięcie obrad LVI Sesji Rady Miejskiej w Blachowni. 

 

Streszczenie przebiegu obrad 

 

Ad pkt. 1 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Hreczański otwierając obrady LVI/2018 Sesji przywitał 

radnych i wszystkich przybyłych gości. 

Stwierdził, że w sesji uczestniczy 11 radnych, co stanowi kworum niezbędne do prowadzenia obrad 

sesji Rady Miejskiej w Blachowni, umożliwia przeprowadzenie ważnych wyborów oraz 

podejmowanie prawomocnych uchwał. 

 

Ad pkt. 2. 

Burmistrz Blachowni Sylwia Szymańska poinformowała, że w załączniku do projektu uchwały 

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Blachownia na rok 2018 został 

zmieniony podział środków na zadanie „Odnawialne źródła energii” w roku 2019 będzie 

wydatkowane - 4/5 kosztów a w roku 2020 - 1/5 kosztów. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Hreczański wnioskował o rozszerzenie porządku obrad 

poprzez dodanie punktu „Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 8/II/2014 Rady Miejskiej 

w Blachowni dotyczącej wyboru Przewodniczących stałych Komisji Rady Miejskiej w Blachowni” 

(Radny Henryk Kania został Wiceprzewodniczącym Rady - podjęcie uchwały jest konieczne, 

ponieważ nie łączy się funkcji Wiceprzewodniczącego Rady z funkcją Przewodniczącego Komisji.)  

Wniosek został przyjęty większością głosów 11 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 1 głos „wstrzymuje 

się”.  

Na Sali obecnych 11 radnych.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Hreczański przedstawił zmieniony porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 

2. Przyjęcie proponowanego porządku obrad. 

3. Usprawiedliwienie nieobecności radnych. 

4. Przyjęcie protokołów z sesji Nr LIV, LV. 

5. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

6. Informacja o pracy Burmistrza Blachowni w okresie międzysesyjnym. 

7. Interpelacje i wnioski radnych.  
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8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Blachownia na rok 

2018. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości położonej w Blachowni 

przy ul. Malickiej. 

10. Podjęcie uchwały wyrażenia zgody na sprzedaż w trybie bezprzetargowym nieruchomości, 

położonej w Blachowni przy ul. Ks. M. Kubowicza. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały nr 128/XXI/2016 Rady Miejskiej w Blachowni 

z dnia 25 kwietnia 2016 roku dotyczącej określenia zasad sprzedaży oraz warunków udzielania 

bonifikat i wysokości stawek procentowych od cen sprzedaży lokali mieszkalnych na rzecz 

głównych najemców, w budynkach wielomieszkaniowych stanowiących własność Gminy 

Blachownia. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zamianę pomieszczeń przynależnych do lokali 

mieszkalnych w budynku nr 6 przy ul. Janusza Korczaka w Blachowni, oraz na zmianę udziałów 

w nieruchomości wspólnej. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 8/II/2014 Rady Miejskiej w Blachowni 

dotyczącej wyboru Przewodniczących stałych Komisji Rady Miejskiej w Blachowni 

14. Udzielenie odpowiedzi na zgłoszone wnioski i interpelacje radnych. 

15. Wolne wnioski. 

16. Zamknięcie obrad LVI Sesji Rady Miejskiej w Blachowni. 

 

Rozszerzony porządek obrad został przyjęty większością głosów 11 głosów „za”, 0 głosów 

„przeciw”, 0 głosów „wstrzymuje się”.  

Na Sali obecnych 11 radnych.  

 

Ad pkt. 3 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Hreczański prosił o usprawiedliwienie nieobecności 

na dzisiejszej sesji Radnej Małgorzaty Bernat. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Tomasz Czech prosił o usprawiedliwienie nieobecności 

na posiedzeniu Komisji w dniu 18 kwietnia 208 roku, 11 maja 2018 roku i 9 maja 2018 roku Radnego 

Pawła Pydy. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Infrastruktury, Gospodarki Komunalnej, Ochrony 

Środowiska i Rolnictwa Marek Kułakowski prosił o usprawiedliwienie nieobecności na posiedzeniu 

Komisji w dniu 10 maja 2018 roku Radnego Pawła Hreczańskiego i Radnego Sebastiana Cierpiała,             

na posiedzeniu Komisji w dniu 22 maja 2018 roku Radnej Edyty Mandryk, Radnej Beaty 

Matuszewskiej i Radnego Sebastiana Cierpiała. 

Usprawiedliwienia zostały przyjęte jednogłośnie - 11 głosów „za, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów 

„wstrzymuje się”. 

Na Sali obecnych 11 radnych 

 

Ad pkt. 4. 

Protokół z sesji LIV z dnia 12 kwietnia 2018 roku został przyjęty jednogłośnie- 11 głosów „za, 

0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymuje się”. 

Na Sali obecnych 11 radnych.  

 

Protokół z sesji LV z dnia 11 maja 2018 roku został przyjęty jednogłośnie- 11 głosów „za, 

0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymuje się”. 

Na Sali obecnych 11 radnych.  

 

Ad pkt. 5. 

Proponowany skład Komisji Uchwał i Wniosków: 

Radny Marek Kułakowski (radny wyraził zgodę na kandydowanie do Komisji Uchwał i Wniosków). 

Radna Katarzyna Borycka (radna wyraziła zgodę na kandydowanie do Komisji Uchwał 

i Wniosków). 
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Radny Tadeusz Borek (radny wyraził zgodę na kandydowanie do Komisji Uchwał i Wniosków). 

Skład Komisji został przyjęty jednogłośnie - 11 głosów „za, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów 

„wstrzymuje się”. 

Na Sali obecnych 11 radnych.  

 

Ad pkt. 6. 

Burmistrz Blachownia Sylwia Szymańska przedstawiła informację o pracy w okresie 

międzysesyjnym (informacja stanowi załącznik do protokołu).  

Informacje przygotowane przez Referaty Urzędu i Zarząd Mieniem Komunalnym stanowią również 

załączniki do protokołu.  

 

Ad pkt. 7 

Radny Marek Kułakowski złożyła interpelacje w sprawie: 

1. Wycięcia zielska, które zalega na tyłach garaży przy deptaku od skrzyżowania ulicy 

Żeromskiego z ul. ks. Kubowicza w stronę zbiornika wodnego oraz pomalowania ścian garaży. 

2. Umycia pojemników na śmieci przez Firmę wywożącą odpady, ponieważ są bardzo brudne 

(między innymi przy ul. 16 Stycznia 5, 6, 6 a i 8).  

3. Zlikwidowania chwastów rosnących na skwerze Tarnawskiego. 

4. Mieszkańcy ul. Kopernika (teren miasta) skarżą się, że ulicą jeżdżą tiry, co powoduje wstrząsy      

w domach.   

5. Założenia podstrony Urzędu Miejskiego w Blachowni, na której zamieszczane będą informację        

o inwestycjach. 

 

Radna Katarzyna Borycka złożyła interpelacje w sprawie: 

1. Załatania uszczerbków w drodze na łączniku pomiędzy ul. Żeromskiego 1 a 8 a a ul. Bankową 6 

i 4.   

2. Wyremontowania nawierzchni drogi ul. Młyńskiej zniszczonej po podłączeniu Transformatora 

elektrycznego. 

3. Wyznaczenia pasów drogowych na ulicy Leśnej w Blachowni. 

 

Radny Cezary Osiński złożył interpelacje w sprawie: 

1. Prosił o wycięcie krzaków przy ul. Konopnickiej, które zasłaniają widoczność 

i zawężają pas drogi oraz o generalny remont drogi.  

2. Kupna na rzecz Gminy ternu po dawnym torowisku przy łączniku od ul. Sienkiewicza do ul. 

Częstochowskiej.  

3. Zapytał, kiedy będzie remontowana ulica Zielona w Trzepizurach, ponieważ wiata przystankowa 

przy tej drodze jest w bardzo złym stanie. Prosił o zabezpieczenie środków na wiatę 

w przyszłorocznym budżecie (jeżeli ulica nie będzie remontowana w tym roku) 

 

Radny Jacek Rogut złożył interpelacje w sprawie: 

1. Interwencji u wykonawcy remontu u. Zielonej w Łojkach (na drodze zdjęto nawierzchnie 

asfaltową) w sprawie umożliwienia mieszkańcom ulicy Zielonej dojazdu i wyjazdu na posesje. 

2. Zapytał czy łącznie z remontem ulicy Zielonej zostanie wykonany remont łącznika pomiędzy 

uli. Zieloną a ul. Cmentarną. 

 

Radny Paweł Hreczański złożył interpelacje w sprawie wystąpienia do Generalnej Dyrekcji Dróg              

i Krajowych i Autostrad o rozwiązanie problemu wjazdu na przejazd klejowy, ponieważ samochody 

tarasują wjazd, co stwarza niebezpieczne sytuacje.  
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Ad pkt. 8,  

Przewodnicząca Komisji Uchwał i Wniosków Katarzyna Borycka przedstawiła projekt uchwały 

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Blachownia na rok 2018. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Infrastruktury, Gospodarki Komunalnej, Ochrony 

Środowiska i Rolnictwa Marek Kułakowski przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie 

projektu uchwały (opinia stanowi załącznik do protokołu). 

 

Uchwała Nr 299/LVI/2018 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Blachownia 

na rok 2018 została podjęta jednogłośnie 11 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymuje 

się”. 

Na Sali obecnych 11 radnych. 

 

Ad pkt. 9 

Przewodnicząca Komisji Uchwał i Wniosków Katarzyna Borycka przedstawiła projekt uchwały 

w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości położonej w Blachowni przy ul. Malickiej. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Infrastruktury, Gospodarki Komunalnej, Ochrony 

Środowiska i Rolnictwa Marek Kułakowski przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie 

projektu uchwały (opinia stanowi załącznik do protokołu). 

 

Uchwała Nr 300/LVI/2018 w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości położonej                 

w Blachowni przy ul. Malickiej została podjęta jednogłośnie 11 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 

głosów „wstrzymuje się”. 

Na Sali obecnych 11 radnych. 

 

Ad pkt. 10 

Przewodnicząca Komisji Uchwał i Wniosków Katarzyna Borycka przedstawiła projekt uchwały 

w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w trybie bezprzetargowym nieruchomości, położonej 

w Blachowni przy ul. Ks. M. Kubowicza. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Infrastruktury, Gospodarki Komunalnej, Ochrony 

Środowiska i Rolnictwa Marek Kułakowski przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie 

projektu uchwały (opinia stanowi załącznik do protokołu). 

 

Uchwała Nr 301/LVI/2018 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w trybie bezprzetargowym 

nieruchomości, położonej w Blachowni przy ul. Ks. M. Kubowicza została podjęta jednogłośnie 11 

głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymuje się”. 

Na Sali obecnych 11 radnych. 

 

Ad pkt. 11 

Przewodnicząca Komisji Uchwał i Wniosków Katarzyna Borycka przedstawiła projekt uchwały 

w sprawie zmiany Uchwały nr 128/XXI/2016 Rady Miejskiej w Blachowni z dnia 25 kwietnia 2016 

roku dotyczącej określenia zasad sprzedaży oraz warunków udzielania bonifikat i wysokości stawek 

procentowych od cen sprzedaży lokali mieszkalnych na rzecz głównych najemców, w budynkach 

wielomieszkaniowych stanowiących własność Gminy Blachownia. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Infrastruktury, Gospodarki Komunalnej, Ochrony 

Środowiska i Rolnictwa Marek Kułakowski przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie 

projektu uchwały (opinia stanowi załącznik do protokołu). 

 

W dyskusji nad projektem uchwały udział wzięli:  

Radny Cezary Osiński zapytał czy mieszkańcy, którzy zostali przeniesieni z budynku przy              

ul. Sienkiewicza 16 mają prawo wykupu nowo przydzielonych mieszkań?  
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Burmistrz Blachowni Sylwia Szymańska odpowiedziała, że mają prawo wykupu mieszkań, 

ponieważ mieli wcześniej zawarte umowy najmu. Uchwała jest skierowana do nich. Wcześniej byli 

pozbawieni wykupu, ponieważ blok przy ul. Sienkiewicza 16 był wyłączony ze sprzedaży.  

 

Uchwała Nr 302/LVI/2018 w sprawie zmiany Uchwały nr 128/XXI/2016 Rady Miejskiej                      

w Blachowni z dnia 25 kwietnia 2016 roku dotyczącej określenia zasad sprzedaży oraz warunków 

udzielania bonifikat i wysokości stawek procentowych od cen sprzedaży lokali mieszkalnych na rzecz 

głównych najemców, w budynkach wielomieszkaniowych stanowiących własność Gminy Blachownia 

została podjęta jednogłośnie 11 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymuje się”. 

Na Sali obecnych 11 radnych. 

 

Ad pkt. 12 
Przewodnicząca Komisji Uchwał i Wniosków Katarzyna Borycka przedstawiła projekt uchwały 

w sprawie wyrażenia zgody na zamianę pomieszczeń przynależnych do lokali mieszkalnych w 

budynku nr 6 przy ul. Janusza Korczaka w Blachowni, oraz na zmianę udziałów w nieruchomości 

wspólnej. 

 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Infrastruktury, Gospodarki Komunalnej, Ochrony 

Środowiska i Rolnictwa Marek Kułakowski przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie 

projektu uchwały (opinia stanowi załącznik do protokołu). 

  

Uchwała Nr 303/LVI/2018 w sprawie wyrażenia zgody na zamianę pomieszczeń przynależnych do 

lokali mieszkalnych w budynku nr 6 przy ul. Janusza Korczaka w Blachowni, oraz na zmianę 

udziałów w nieruchomości wspólnej została podjęta jednogłośnie 11 głosów „za”, 0 głosów 

„przeciw”, 0 głosów „wstrzymuje się”. 

Na Sali obecnych 11 radnych. 

 

Ad pkt. 13 
Przewodnicząca Komisji Uchwał i Wniosków Katarzyna Borycka przedstawiła projekt uchwały 

zmiany uchwały Nr 8/II/2014 Rady Miejskiej w Blachowni dotyczącej wyboru Przewodniczących 

stałych Komisji Rady Miejskiej w Blachowni.  

 

Zgłaszanie kandydatów na funkcje Przewodniczącego Komisji Polityki Społecznej, Zdrowia, 

Oświaty, Kultury i Sportu, Promocji Gminy i Integracji Europejskiej:  

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Henryk Kania zaproponował kandydaturę Radnej Ireny 

Popczyk. 

Radna Ireny Popczyk nie wyraziła zgody na kandydowanie.  

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Rećko zaproponował kandydaturę Radnej Beaty 

Matuszewskiej. 

Radna Beata Matuszewska nie wyraziła zgody na kandydowanie.  

 

Radny Marek Kułakowski zaproponował kandydaturę Radnej Katarzyny Boryckiej. 

Radna Katarzyna Borycka wyraziła zgody na kandydowanie. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Hreczański wobec braku dalszych kandydatów odłożył 

wybór przewodniczącego Komisji Polityki Społecznej, Zdrowia, Oświaty, Kultury i Sportu, Promocji 

Gminy i Integracji Europejskiej na następną sesję, ponieważ Radna Katarzyna Borycka nie jest 

członkiem Komisji i w związku z tym nie może kandydować na przewodniczącą Komisji. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Hreczański zaproponował wykreślenie § 2 w projekcie 

uchwały a następnie zmianę kolejności paragrafów. 

Przewodnicząca Komisji Uchwał i Wniosków Katarzyna Borycka przedstawiła zmieniony projekt 

uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 8/II/2014 Rady Miejskiej w Blachowni dotyczącej wyboru 
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Przewodniczących stałych Komisji Rady Miejskiej w Blachowni się odbywał. Proponował, aby 

przejść do głosowania uchwały. 

 

Uchwała Nr 304/LVI/2018 w sprawie zmiany uchwały Nr 8/II/2014 Rady Miejskiej w Blachowni 

dotyczącej wyboru Przewodniczących stałych Komisji Rady Miejskiej w Blachowni została podjęta 

jednogłośnie 11 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymuje się”. 

Na Sali obecnych 11 radnych. 

 

Ad pkt. 14 

Burmistrz Blachowni Sylwia Szymańska udzieliła odpowiedzi na interpelacje i wnioski: 

 

Radnej Katarzynie Boryckiej w sprawie: 

1. Uszczerbków w drodze na łączniku pomiędzy ul. Żeromskiego 1a i 8a a ul. Bankową 6 i 4 

odpowiedziała, że zostaną załatane. 

2. Wyremontowania nawierzchni drogi ul. Młyńskiej zniszczonej po podłączeniu transformatora 

elektrycznego poinformowała, że zostanie sprawdzone w terenie i wystąpimy do TAURON-u             

o naprawę nawierzchni. 

3. Wyznaczenia pasów drogowych na ulicy Leśnej w Blachowni odpowiedziała, że zostanie 

sprawdzone czy istnieje możliwość wyznaczenia pasów drogowych.  

 

Radnemu Markowi Kułakowskiemu w sprawie: 

1. Wycięcia zielska, które zalega na tyłach garaży przy deptaku od skrzyżowania ulicy 

Żeromskiego z ul. ks. Kubowicza w stronę zbiornika wodnego oraz pomalowania ścian garaży 

odpowiedziała, że teren zostanie uprzątnięty i rozważona zostanie propozycja pomalowania 

ścian. 

2. Umycia pojemników na śmieci przez Firmę wywożącą odpady poinformowała, że będzie 

interwencja w tej sprawie. 

3. Zlikwidowania chwastów rosnących na skwerze Tarnawskiego odpowiedziała, że zostaną 

zlikwidowane. 

 

Radnemu Cezaremu Osińskiemu w sprawie: 

1. Kupna na rzecz Gminy ternu po dawnym torowisku przy łączniku od ul. Sienkiewicza 

do ul. Częstochowskiej odpowiedziała, że uzależnione jest to od decyzji Krajowej Komisji 

Uwłaszczeniowej w sprawie komunalizacji lasu komunalnego, który jest w sąsiedztwie. Jeżeli 

decyzja będzie pozytywna wówczas Gmina będzie się starać o własność działki po byłym 

torowisku. 

2. Wycięcia krzaków przy ul. Konopnickiej poinformowała, że krzaki zostaną wycięte i ze względu 

na bardzo zły stan techniczny drogi trzeba będzie zabezpieczyć środki na generalny remont drogi 

w przyszłorocznym budżecie. 

3. Zapytał, kiedy będzie remontowana ulica Zielona w Trzepizurach, odpowiedziała, że na dzień 

dzisiejszy Zarząd Dróg wojewódzkich miał problemy z uzyskaniem dofinansowania. Zostały 

dostarczone do Gminy dokumenty do akceptacji. Zorientuje się, jaka jest szansa żeby 

ta inwestycja się rozpoczęła.  

 

Radnemu Jackowi Rogutowi w sprawie remontu u. Zielonej w Łojkach poinformowała, że zwróci 

uwagę wykonawcy, aby zabezpieczył wjazdy na posesje dla mieszkańców. 

W sprawie wykonania remontu łącznika pomiędzy uli. Zieloną a ul. Cmentarną udzieliła odpowiedzi 

Zastępca Kierownika Referatu GKN Urszula Gębuś - zostały zlecone pomiary geodezyjne, które będą 

podstawą do złożenia wniosku do Sadu o zasiedzenie działek. 
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Ad pkt. 15 

Wiceprzewodniczący Tomasz Rećko odczytał pismo P.P.H.U. Olszewska Małgorzata 

w sprawie zmiany obsługi prawnej (pismo w załączeniu do protokołu). 

 

Radny Marek Kułakowski prosił o interwencję w sprawie: 

- niedrożnej studzienki przy garażach, 

- przycięcia żywopłotu przy ul. Sinkiewicza, który zasłania widoczność. 

 

Radny Cezary Osiński prosił: 

- o nagłośnienie na Sali sesyjnej, 

- o interwencję - przy wyjeździe z ul. Cmentarnej na ul. 1 Maja parkują samochody 

ciężarowe, które zasłaniają widoczność i stwarzają niebezpieczeństwo w ruchu 

drogowym. 

Burmistrz Blachowni Sylwia Szymańska odpowiedziała, że nagłośnienie zostało zamówione 

i będzie na następnej sesji. 

 

Sołtys Łojek Magdalena Maciążka zapytała, na jakim etapie jest sprawa z Firmą EKOTOP? 

Burmistrz Blachowni Sylwia Szymańska odpowiedziała, że z informacji, jakie posiada wynika, że 

Firma EKOTOP nie otrzymała zezwolenia ze Starostwa Powiatowego i od tej decyzji się odwołała.  

Sołtys Łojek Magdalena Maciążka zapytała, czy Gmina Będzie wykaszać rowy oraz pobocza dróg 

w Sołectwie Łojki?  

Burmistrz Blachowni Sylwia Szymańska odpowiedziała, że wykaszanie wzdłuż ulic gminnych 

będzie zlecone.  

Sołtys Łojek Magdalena Maciążka poinformowała, że nie była inicjatorką protestu mieszkańców             

ul. Zielonej w Łojkach przeciwko remontowi drogi. Nie zbierała podpisów i nie namawiała 

do protestu. Na poparcie słów złożyła pismo, które stanowi załącznik do protokołu.  

Burmistrz Blachowni Sylwia Szymańska zapytała, na jakiej podstawie Pani Sołtys pisze                 

do Wojewody, że inwestycje wykonywane na terenie Gminy są wykonywane niedbale (podaje 

przykład ul. Kopernika, która jest drogą powiatową i remont jeszcze nie został zakończony i nie jest 

inwestycją Gminy).  

Mieszkaniec Blachowni stwierdził, że remont ulicy Kopernika został źle wykonany. Po drodze nie 

powinny jeździć tiry, ponieważ korytowanie było zbyt płytkie. Przejeżdżające tiry powodują wstrząsy, 

których skutkiem jest pękanie ścian budynków. Prosił o wyłączenie z ruchu ciężkich samochodów. 

Uważa, że ruch powinien odbywać się ulicą. Pocztową.  

Burmistrz Blachowni Sylwia Szymańska odpowiedział, że wniosek w tej sprawie zostanie złożony 

do Starostwa Powiatowego w Częstochowie o zmianę organizacji ruchu. Remont drogi nie został 

zakończony wiele usterek zostało zgłoszonych do Starostwa.  

Mieszkanka Blachowni również odniosła się do ulicy Kopernika i poinformowała, że tiry zagrażają 

bezpieczeństwu przechodniów, ponieważ przyczepami wjeżdżają na chodnik.  

Mieszkaniec Łojek zgłaszał potrzebę wykoszenia poboczy dróg. Poinformował, że ul. Polna od 

trzech lat nie była wykoszona. Obecnie w rowie rosną drzewa, rowy są niedrożne.  

Ponadto poinformował, że kostka brukowa położona pod stojakiem na rowery (centrum przesiadkowe 

w Łojkach) po roku użytkowania zarasta trawą.  

Mieszkaniec Łojek poinformował, że jego posesja będzie zalewana woda, jeżeli nie będzie przepustu 

pod ul. Zieloną. Rów odwadniający został zasypany. 

 

Ad pkt. 16 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady zamknął LVI sesję Rady Miejskiej 

w Blachowni. 

 

Protokołowała       Przewodniczący Rady Miejskiej 

Iwona Gawlik 

                 Paweł Hreczański 


